

產品環保符合性保證書
Environmental Protection Certificate of Compliance

本公司承諾保證所有產品環境禁用、限用物質皆符合：

This document is provided to certify that the prohibited/restricted substances in our products conform to the requirements as follows:

1. 歐盟電子電器設備有害物質禁用令 [含 6(c)豁免條款] & 歐盟包裝和包裝廢物指令 & 中国 RoHS1.0 《电子信息产品污染控制管理办法》
中国 RoHS2.0 《电器电子产品有害物质限制使用管理办法》。
[RoHS 2011/65/EU \(Including the Annex III 6\(c\) exemption clauses\)& 2015/863 \(EU\) & 94/62/EC;2004/12/EC-2004& China RoHS1.0 "Electronic Information Products Pollution Control Management Measures" & China RoHS2.0 "Measures for the Management of the Restricted Use of Hazardous Substances in Electrical and Electronic Products".](#)
2. 歐盟化學品註冊、評估、授權和限制法規
[Registration, Evaluation, Authorization and Restriction of Chemicals, REACH_\(EC\)No1907/2006](#)
3. 歐洲化學品局-歐盟高度關注物質
(SVHC 235 Item_substances of very high concern)清單含量要求(<0.1 %),
除 RoHS Annex III 豁免條款中的 6 (c)：銅合金鉛含量<40000ppm
[ECHA – REACH 1907/2006/EC \[SVHC\(235 Item\) < 0.1%\]](#)
[Except for the copper alloy lead content in the RoHS Annex III 6\(c\) exemption clauses](#)
4. 美国加州 65 标准 (CP65 _California proposition 65) 《饮用水安全与毒性物质强制执行法》
The California' s Safe Drinking Water and Toxic Enforcement Act of 1986 (Proposition 65).
The latest material list can be viewed here: <https://oehha.ca.gov/proposition-65/proposition-65-list>

P/N List : [ALL P/N](#)

若經確認發生實質違反情況，本公司願負相關賠償與法律責任。

Our company will take the responsibility of related compensation and legal liability if the products are verified Non-conformity.

负责人 Responsible person : 陈学彬
职务 Position : QA Director
邮箱 E-mail : steven@anytek.com.cn



ANYTEK Electronic Technology (SZ) CO. Ltd

1 st Building, Jiale Street, Fu Min Road, Central Industrial Zone, Ping Di Town, Long Gang District, Shenzhen City, China

Website: www.anytek.com.cn

Date : 2023.10.26